
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 3. juli 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 7
Mener ministeren, at det er rimeligt, at børn som har fået besked på, at de
skal flytte hjem, skal vente op til 6 måneder pga. kommunens afgørelse om en
lang hjemgivelsesperiode?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2014-15, 1. samling jf.
SOU alm. del - spm. 344.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Maja Panduro
formand
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